

《单词百科:ligation是什么意思?ligation怎么发音?ligation的解释和用法》

英语单词ligation是什么意思?ligation怎么读?ligation怎么发音?简答网为您整理了ligation的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



ligation怎么读

ligation的读音:[lai ei n]

ligation的意思

1、n.结扎，绑；

ligation的相关词组

1、tubal ligation 输卵管结扎；

ligation的双语例句

1、 If the tubes remain blocked, the failure rate should be similar to surgical tubal ligation.

若输卵管保持封闭, 失败率应该和输卵管结扎相似.

2、 Probe into the nursing countermeasures of tubectomy after tubal ligation.

探讨输卵管结扎术后再行吻合术的护理措施.

3、 A Cecal ligation-perforation (CLP) was used as a sepsis model.

以盲肠结扎 - 穿孔 (cecal ligation-perforation, CLP) 建立腹腔感染脓毒症动物模型.

4、 Methods: Sepsis was induced by cecal ligation and puncture operation.

方法; 结扎和刺破盲肠造成脓毒血症.

5、 The doctor will do endoscopic examination and esophageal variceal ligation treatment soon.

医生很快就会做内镜检查 and 食道静脉曲张结扎术治疗.

6、 Esophageal varix ligation under endoscope (EVL) is a safe and effective treatment for esophageal varices.

内镜下食管曲张静脉结扎是一种安全有效的新方法.

7、 Xie answered, " I had a ligation of the oviduct.

凯特·布萊维特等人又问: “ 还能再生吗?

8、 GSV trunk RF combined with high ligation of external vein and EVLT in 2 lower limbs.

大隐静脉主干射频闭锁联合外侧畸形静脉高位结扎和EVLT治疗2条肢体.

9、 Objective : To observe the therapeutic effect of Runtong tea on astriction after ligation of mixed hemorrhoids.

目的: 观察润通茶(原名便秘灵袋泡茶)治疗混合痔术后便秘效果.

10、 To investigate effect of splenic artery ligation on function of clearance.

目的:探讨脾动脉结扎对脾清除功能的影响.

11、Methods Rat model of PIHF was established by left coronary artery ligation.

方法以大鼠左冠状动脉结扎术造成心肌梗死后心衰模型.

12、Each group was narcotized routinely, turn-on the chest and coronary artery ligation.

毛冬青甲素组.各组家兔均常规麻醉,开胸行冠状动脉结扎术.

13、Methods Summarize the therapeutic effect and prognosis of 56 patients by high ligation and prick intradermally.

方法总结分析56例大隐静脉曲张采用高位结扎加皮内缝扎法治疗及预后.

14、Methods Rat cerebral ischemia-reperfusion injury model was established ligation method and GTW administered by gastric tube.

方法用线栓法建立大鼠脑缺血再灌注动物模型,灌胃法给药,硝酸银还原法测定NO含量.

15、Methods: The high ligation was performed in 11 cases of children cirsocele.

方法精索近内环处高位结扎.

以上是简答网为您整理的ligation怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于ligatio

n的用法、ligation的释义、ligat

ion的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/ligation>